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Referat bestyrelsesmøde nr. 92, 14. december 2017. 

 

 

Deltagere: Martin Frandsen (fmd), Steffen Torvits (næst), Sten Emborg, Grete Ørskov, Jens 
Rosengaard, Klaus Mouritz Kristensen, Mette Jaque Madsen 

Afbud: Anders Bûlow, Mathilde Edelvang 

Referent: Steffen Torvits 

 

Dagsorden 

Der var ikke udsendt dagsorden. 

Eneste indsendte emne til dagsordenen var Steffens meddelelse om, at han trækker sig fra 
bestyrelsen til generalforsamlingen. Ny næstformand skal vælges for et enkelt år. 

 

Post 

Lokaludvalget Østerbro har sendt invitation til deltagelse. Jan Gebhardt stopper. SKK har ikke andre 
kandidater og tilmelder derfor ingen. 

Dansk Naturfredningsforening og Alternativet har sendt en protest mod videreførelse af 
havnetunnelen. SKK har ingen interesse i at tage stilling, idet tunnelbyggeriet ikke ser ud til at lukke 
havnen. 

 

Økonomi 

Kassereren orienterede om , at 95 % af indtægterne for 2017 er kommet ind. 

Antal indmeldelser stiger. For hver 4-5 nye indmeldte er der kun 1 udmeldt. De fleste nye er 
bådejere. 

Udvalgenes budgetter ser ud til at holde inden for almindelige tolerancer. 

Der er to skyldnere, hvor kravene må opgives. Ellers kun mindre skyldnere. 

 

Nyt fra udvalgene 

Kapsejlads 

Der er taget hul på spækhugger DM næste år. Opstartsmøde har været afholdt. Birgitte (Kvs) og 
Klaus er tovholdere. Der bliver lavet en tilmeldingsliste til de forskellige opgaver. 

Næste stormøde er sidst i februar. Der kommer information herom. 

Drift/husudvalg 

Peter Schmidt er stoppet som formand. Alle planlagte projekter er gennemført. Listen er udtømt. 

Jaque vikarierer og vil være kontaktperson frem til generalforsamlingen. Jaque tager kontakt til Peter 
med henblik på overlevering – og uddelegerer evt. opgaver samt melder opgaveliste til gruppen med 
”frivilligt arbejde”. 

Martin sørger for at mail til driftsudvalget videresendes til Jaque. 
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Festudvalg 

Intet er indkommet. Fredagsarrangementer fremgår af kalenderen. 

Sportsudvalg 

Sportsudvalget/-sejlerne, skoleudvalg og kapsejladsudvalg har holdt fælles møde for at styrke 
uddannelsen/træningen til kapsejlads i klubben – og udnytte J/70’eren mere. 

Næste år udbyder klubben sportssejlads med instruktør fra sportsudvalget. Desuden ønsker 
Sejlerskolen at kunne låne sportsbåden – der er ideel til skolesejlads med genakker (som alternativ 
til Spækhugger-spiler) 

Introduktionsmøde afholdes i februar/marts. 

Jens Scheller Andersen har lovet at gøre reklame på KU og andre uddannelsesinstitutioner. Flere 
forventes at gøre tilsvarende. 

Beslutning: Som forsøgsordning kan Sejlerskolen få sportsbåden stillet til rådighed til sportssejlads 
for at fastholde sejlerskoleelever. Ideen er at skabe springbræt til næste trin. Sejlerskoleelever kan 
deltage i ét år ved betaling af satsen for sejlerskolen. 

Skoleudvalg 

Det har været et travlt efterår med møder i Svanemøllekredsen. Ingen sensor må fremover være 
sensor i egen klub iflg. DS. Det er derfor aftalt at udveksle sensorer i kredsen (uden gebyrer). 

DS forventer at sensorerne deltager i kurser mod egenbetaling. Det forsøges at få DS til at afholde 
kursus i København. 

Webudvalget 

Det, der bliver sendt til webudvalget, bliver ganske hurtigt lagt på. Marianna og Vera er meget 
velvillige, blot udvalg/bestyrelse sender opdateringer. 

Havnelavet Sundkrogen 

Der kommer 4 kontrakter til underskrift mandag 18. december kl. 18. Derefter er HS formelt ikke 
eksisterende. SKK er ny juridisk enhed. 

I forhold til regnskabet oplyser Sten, at der femover vil være én økonomi i ét regnskabssystem. Ingen 
mellemregninger mellem to systemer. 

Målet er at bruge de konti, vi har i forvejen. Automaten og havnefogeden skal dog med. Betaling 
med kontant ophører, idet den nye terminal kan føre penge tilbage. 

Martin oplyser, at det er lovligt i henhold til moms at opkræve gæstehavneleje. Desuden at udlejning 
til KvS er momsfritaget, da det er en sejlklub med leje af lokaler m.v. som kollektivt medlem. 

Revisoren høres for at bekræfte momsfritagelsen. 

Sten og Jens afstemmer konti mellem HS og SKK og sikrer, at HS-konti tømmes/nedlægges, inden HS 
med underskriftberettigede formelt lukker (hvilket formentlig sker efter regnskabsaflæggelse for 
2017) 

 

Eventuelt 

En gruppe har henvendt sig med henblik på at organisere det frivillige arbejde. Gruppen har indkaldt 
til møde 25. januar kl. 17 i klubhuset. Bestyrelsen værdsætter initiativet. Bestyrelsesmedlemmer og 
udvalgsformænd opfordres til at lave lister over de opgaver, som gruppen efterspørger. 
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Arbejdet i bestyrelsen 

Sten rejste debatten om fordeling af arbejdet i bestyrelsen efter nedlæggelse af HS.  

Det er ikke lykkedes at finde en acceptabel model for bestyrelsen, rollen som formand og relation til 
udvalgene.  

Der mangler en forventningsafstemning om, hvad medlemmer kan forvente af formanden og øvrige 
aktive. 

Konklusion: Martin kan indvilge i at fortsætte yderligere et år som formand sammen med en 
næstformand og kasserer, der sammen fungerer som forretningsudvalg. Bestyrelsen understøtter en 
sådan løsning. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


